
Svar til Britta Boel vedrørende etablering af Årre Børnecenter                    Årre 23. juni 2017

Hej Britta

Tak for din besked vedrørende vores ansøgning om etablering af Årre Børnecenter. Jeg må jo 
indrømme at det var med stor skuffelse jeg læste jeres beslutning. Ikke bare en minimal øget 
tildeling til etablering af et så ambitiøst projekt. Samtidig en meget undrende skolebestyrelse over at 
ikke engang den overordnede ledelse fra børnehaven vil tildeles os, da vi efter vores bedste 
overbevisning mente at pengene fulgte børnene og ikke lederne.

Således havde jeg i går indkaldt til et ekstraordinært bestyrelsesmøde, hvor også de lokale 
forældrevalgte repræsentanter fra Årre Børnehaves bestyrelse var inviteret.

På mødet blev hele projektet vendt endnu engang. Dette førte efterfølgende til en afstemning om, 
hvorvidt man i Årre ønsker sig at fortsætte som et selvstændigt Børnecenter eller blive en filialskole 
til Agerbæk.

Resultatet blev at en overvejende del af bestyrelsen stemte for et ønske om et Børncenter i Årre.

De 7 stemmer blev givet således:

De 5 forældre valgte SB medlemmer: Alle 5 stemte for et Børncenter.

De 2 lærer repræsentanter: 1 stemte blank og 1 stemte nej til et Børncenter

Nej stemmen gik ikke på en modstand mod selve Børnecentret og tanken herom, men mod at der 
skal finansieres ledelse med egne opsparede midler, som egentlig var tiltænkt indkøb af nye borde, 
stole, etablering af udendørsarealer etc. til vores nye Børncenter.

Herudover var der fuld opbakning fra de 2 lokale forældre repræsentanter fra Årre Børnehaves 
bestyrelse.

Til trods for udvalgets afgørelse, har vi ikke tænkt os at lade vores projekt Årre Børnecenter gå i 
døden.
På denne baggrund vil jeg gerne orientere udvalget om, at vi i Årre med virkning fra starten af 
skoleåret 2018/2019, ønsker at opstarte Årre Børncenter.
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